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Z A P I S N I K 
 

SA  SASTANKA UPRAVNOG ODBORA SRPSKE  ORNITOLOŠKE  FEDERACIJE 

održanog 29.11.2019. u Subotici. 
 

  Dana 29.11.2019. godine sa početkom u 15, 00 h. u Subotici , održan je sastanak upravnog odbora Srpske Ornitološke 

federacije,  
 

Sastanku su prisustvovali:   Robert Tomek- predsednik,, Miroslav Stojanović- sekretar, Marina Jovanović- blagajnik, 

Dragan Ćamilović- član UO, Miloš Stanković-član UO, Dejan Antić član UO VD predsednik SO SOF i Rastislav 
Turčan – član NO. 
 

Sastanku opravdano nije prisustvovao Dragan Kusonić- potpredsednik.  
     

                Sastanak je zakazan od strane predsednika saveza sa sledećim dnevnim redom: 
                                                    

                                                                                  DNEVI RED. 
 

1. 61. Ornitološki  šampionat Srbije  ( Kruševac – Subotica) 

2. Izveštaj blagajnice Marine Jovanović  (blagajna,stanje oko narudzbine prstenova...) 

3. Izložba u Istanbul-Turska 

4. Svetski šampionat Matosinhos - Portugal 

5. SO SOF. 

6. Razno 
 

Predsednik saveza g. Robert Tomek otvorio je sastanak poželevši svima dobrodošlicu i iskazao žaljenje što g. Kusonić 

ne prisustvuje sastanku.  

 

Potom je stavljen  na glasanje predloženi dnevni red, isti   je  jednoglasno usvojen. 
 

1. 61. Ornitološki  šampionat Srbije  ( Kruševac – Subotica) 
 

Predsednik Tomek upoznao je prisutne da je na ovogodišnjem Državnom šampionatu bilo 1.046 ptica od čega 830 u 

izložbenim i 216 ptica u pevačkim sekcijama. 
Predsednik saveza osvrnuo se na deo državnog šampionata za pevačke sekcije koje je održano u Kruševcu u 

organizaciji udruženja “Zlatno pero”, gde je i sam prisustvovao. Uz reči pohvale za članove udruženja “Zlatno pero” i 

organizaciju ovog dela šampionata izneo da nije ni sumnjao da će to biti odlično odrađeno, jer zna mogućnosti i 
sposobnost “Zlatnog pera” i angažovanje i požrtvovanost članova ovog udruženja. Na svemu tome predsednik im se još 

jednom zahvalio. 

Reč je uzeo sekretar g.Miroslav Stojanović inače predsednik udruženja “Zlatno pero” koji se zahvalio predsedniku na 
poverenju i lepim rečima i izneo činjenicu da prilikom takmičenja pevačkih sekcija Slavujara i Malinoa nije bilo 

nijedne primedbe od strane sudija, takmičara pa ni posetioca. Stojanović iznosi da su bar po onome što su rekli na 

samim takmičenjima svi izrazili zadovoljstvo i čestitali organizatoru na besprekornoj organizaciji i gostoprimstvu. 

Stojanović se ovom prilikom i zahvalio svim takmičarima kao i Sudijskoj organizaciji i sudijama na besprekorno 
odrađenom suđenju. 

G.Dejan Antić u ime Sudijske organizacije čestitao je “Zlatnom peru” i zahvalio se na organizaciji u svoje ime i u ime 

angažovanih sudija. 
G.Antić čestitao je i “Sekciji ptičara Subotice” na takođe izvanrednoj organizaciji “generalnog” državnog šampionata i 

pohvalio odlične uslove za ocenjivanje sa čime su se složile sve sudije.  

Stojanović konstatuje da imajući u vidu mali broj raspoloživih sudija a  veliki broj eksponata po sudiji,  organizacija i 
suđenje sprovedeno iznenađujuće dobro i da je sve bilo odrađeno na najvišem nivou i krajnje profesionalno. 

G.Tomek se nadovezuje i zahvaljuje sudijama koji su se imajući u vidu veliki broj eksponata maksimalno potrudili da 

na vreme i na najbolji način obave ocenjivanje ptica. Tomek ipak izražava nezadovoljstvo činjenicom da pojedine 
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sudije nisu bile prisutne na šampionatu uprkos obavezi koju imaju po pravilniku SO, svestan je  da je odluka o mestu i 
terminu šampionata kasnila i da to donekle opravdava izostanak pojedinih sudija ali isto apeluje  na SO da izložbe u 

Srbiji ipak trebaju biti peioritetne  i tu ne misli samo na državni šampionat.  

G.Antić moli sve da se ne ljute na sudije jer su neki planirali i zakazali suđenje na međunarodnim izložbama pre nego 

što su saznali tačan datum održavanja Ornitološkog šampionata Srbije. Takođe g.Antić apeluje da se ubuduće ranije 
fiksira datum Državnog šampionata. G.Tomek odgovara da svi znamo kako je danas teško organizovati izložbu a skoro 

nemoguće mnogo ranije znati datum održavanja jer mnoge stvari ne zavise od organizatora već od raznih drugih 

činilaca. Teško je i skoro neizvodljivo tri ili četiri meseca unapred znati koji će prostor biti dostupan u decembru i tome 
slično. 

Nadovezuje se g.Dragan Ćamilović koji podseća da su neke sudije čak umesto da prisustvuju Državnom šampionatu 

Srbije što im je  obaveza otišli u Budimpeštu, na izložbu koje je organizovalo društvo koje ne aplicira u COMu. 
G. Miloš Stankovič navodi izložbu njegovog udruženja “Gaj”-Niš koja je uredno i na vreme bila prijavljena na 

skupštini SOFa pa i pored toga nije im delegiran sudija za egzote. 

Ćamilović istče da se pravilnik SO mora poštovati. “Ne tražimo krivce ali tražimo da se u buduće od strane sudija 

prvenstveno ispoštuju nacionalne izložbe pa tek onda izložbe u okruženju i drugim državama”. 
Ova tačka završena je čestitkama SUBOTIČKOJ SEKCIJI PTIČARA na perfektnoj organizaciji šampionata od strane 

svih prisutnih. 

G.Tomek se u ime organizacionog odbora zahvalio svima na čestitkama, i na pomoći prisutnim članovima UO i NO 
SOF-a  u organizaciji. 
 

2. Izveštaj blagajnice Marine Jovanović  (blagajna,stanje oko narudzbine prstenova...) 
 

Po ovoj tački reč dobija  gđa Marina koja je iznela da je posle problema oko transporta i carine sa prvom turom , druga 

tura prstenova stigla uredno i na vreme. Narudžbina treće ture je u toku i po prvim utiscima biće brojčano znatno iznad 

predhodne dve.  
G.Marina ističe da još uvek od SO nije dobila račune kojim se pravdaju troškovi odlaska g.Kulića u Portugal.  

Predsednik Tomek iznosi da je na osnovu odluke Skupštine SO na ime troškova odlaska na seminar  g.Kuliću isplaćeno 

60.000 din za dva predstavnika SO (Kulić, Antić) u Portugal, ali da je na put išao samo g.Kulić i pita G. Antića kakva 
je situacija oko ovih sredstava. 

G.Antić navodi da Kulić ima račune za 30.000din. za Portugal a da je drugih 30.000 din.  Isplatćeno izvršnom odboru 

SO na kontu troškova za šta on ima račune ali je zaboravio da ih ponese i da će ih dostaviti Marini već u narednim 
danima. Predsednik Tomek podsetio je g.Antića da se bliži kraj godine i da se računi moraju kompletirati i moli Antića 

da se angažuje oko toga. 
 

3. Izložba u Istanbul-Turska 
 

Predsednik je prisutnima izneo celu situaciju i hronološki predstavio događaje oko organizacije odlaska naših ptica u 

Tursku iako su i sami svo vreme bili upoznati sa svim detaljima i bili u toku ove sizifovske borbe.  
Svi prisutni su se složili da je od strane predsednika, potpredsednika i upravnog odbora učinjeno sve da se ova zamisao 

realizuje ali da na žalost nismo uspeli i da su naša birokratija i neshvatljivi propisi ovaj put bili nepremostiva prepreka 

iako je sve rađeno po uputsvina nadležnih vet.organa. 
Predsednik g.Tomek rekao je da će napisati dopis sa kompletnom retrospektivom ovih dešavanja i o svemu obavestiti 

odgajivače i članove SOFa. 
 

4.  Svetski šampionat Matosinhos - Portugal 
 

 Ova tačka se zapravo nadovezuje na prethodnu gde predsednik analizira sve do sada urađeno i sve napore uperene ka 

rešavanju problema dokumentacije i sertifikata za ptice sa nadležnim ministarstvom.Ističe  da ćemo i u narednom 
periodu preduzeti sve što je u našoj moći kako bi prevazišli probleme zvane birokratija i omogućiti put našim pticama 

na svetsko prvenstvo ali da će to biti zaista teško postići i pored neverovatne podrške i pomoći predsednika COM-a 

gosp Ramooe koji je zapravo o svemu upoznat i u stalnom je kontaktu sa nama preko potpredsednika Kusonića.  Bez 
obzira na ishod članovi SOF-a će o svemu biti obavešteni.  

Predsednik je obavestio prisutne da je transport ptica dogovoren sa kolegama iz Slovenije, koji će sa specijalnim 

vozilom nositi ptice  izlagača iz Slovenije i Hrvatske i ukoliko nama bude odobreno i naše ptice. Cena našeg udela u 
putnim troškovima iz Slovenije biće 650eur. ( + putni  troškovi iz Srbije do Slovenije prilikom odnošenja  kao i 

prilikom donošenja eksponata)  

Zaključak predsednika i svih prisutnih je da se svim silama moramo posvetiti prvenstveno Slavujarima i doprineti  

priznanju prve srpske rase kanarinaca što bi predstavljalo istorijski uspeh odgajivača Slavujara  ali i naše organizacije.  
Tomek navodi da za svaki slučaj moramo sa Rumunima dogovoriti da oni prijave i ponesu potreban broj ptica za 

priznavanje rase tako da se priznavanje može sprovesti i u slučaju da mi budemo sprečani da svoje ptice odnesemo na 

svetski šampionat. Dakle moramo imati plan B jer je priznanje Slavujara od prioritetnog i istorijskog značaja. Upravni 
odbor je jednoglasno odobrio  60.000 dinara za odlazak članova  sekcije “S” koji će ići u Portugal i nadamo se sprovesti 

ovaj proces priznavanja rase kraju na zadovoljstvo svih nas. 



 

Takođe mi kao organizacija nesmemo prekidati tradiciju predstavljanja našeg saveza i naše Srbije na svetskim 
šampionatima jer je veoma značajno da naša Federacija bude deo najveće svetske ornitološke manifestacije i svetske 

ptičarske elite rame uz rame sa velikim svetskim savezima i organizacijama. Nadamo se da će to ovog puta biti sa 

pticama, ali i ako kojim slučajem ptice ne budemo mogli odneti, delegacija svakako treba da predstavlja naš SOF i 

Srbiju. 
 Delegaciju saveza  činiće članovi UO Sof-a i drugih organa u skaldu sa prošlogodišnjom odlukom o prioritetima,  i  svi 

zainteresovani članovi koji žele da budu deo ekipe.  

POZIVAMO SVE ZAINTERESOVANE ČLANOVE SOFa koji planiraju  da putuju u Portugal na Svetski šampionat i 
budu deo ekipe SOF-a,  da se obrate upravnom odboru za sve neophodne informacije oko odlaska i boravka u 

Matosinhos.  
 

5.  SO SOF 
 

 Pri ovoj tački sa VD.predsednikom SO SOF  g.Dejanom Antićrm analizirano je stanje u Sudijskoj organizaciji i 
situacija nakon razrešenja dužnosti bivšeg predsednika SO. Po rečima g. Antića u skladu sa odlukama Disciplinske 

komisije  IO SO je preduzela neophodne korake za nesmetano funkcionisanje SO i do donošenja konačne odluke od 

strane Skupštine SOF a po pitanju g. Kulića.   SO SOF-a u skladu sa pravilnikom SO vodiće g. Dejan Antić kao VD 

predsednik.  
Predsednik Tomek podsetio je g.Antića da je odlukom Disciplinske komisije g.Kulić suspendovan sa svih funkcija 

unutar SOFa pa samim tim i sa mesta glavnog urednika časopisa Avifauna i zamolio g.Antića kao vd.predsednika SO 

da u skladu sa tom odlukom IO SO  imenuje drugog odgovornog urednika časopisa Avifauna i o tome obavesti UO 
SOF-a kako bi usaglasili dalje izlaženje časopisa.  

Takođe podsetio je Antića na odluku Skupštine SOF-a da se pre štampanja časopisa isti dostavi upravnom odboru 

saveza na uvid. Napomenuo je da se u zadnjih nekoliko brojeva dešavalo da se u časopisu iznose netačne informacije i 

time obmanjuju članovi saveza, odnosno da glavni urednik nije ispoštovao dogovore sa kojima se ranije i on sam složio  
na sastancima UO.   Takve stvari nailaze na oštre kritike kod članova koji zapravo finasiraju izdavanje Avifaune, kako 

bi ovu situaciju  prevazišli na zadovoljstvo svih, UO SOF-a je otvoren za svaki vid dogovora. 

G.Antić navodi da IO SO nije razmatralo ovo pitanje, pošto nisu ni razmišjali o funkciji glavnog urednika koju je 
g.Kulić obavljao do  suspenzije ali da će postupiti po odluci i u narednom periodu sa IO  odabrati kandidata za urednika 

Avifaune i o tome obavestiti upravni odbor. 
 

6.  RAZNO 
  

  -  SAJT : G. Ćamilović upoznao je UO i prisutne o stanju sajta SOFa i dogovorom sa g. Sičom i izneo da je potrebno 
potpisati dogovoreni ugovor o izradi i održavanju i moderiranju sajta. Prdsednik i članovi UO izneli su da su zadovoljni 

izgledom i funkcionisanjem sajta i da će se ugovor u narednom periodu potpisati a sve obaveze ispuniti. 

G.Ćamilović rekao je g.Antiću da se na sajtu u delu SO neće objavljivati ništa vezano za  SO SOF  dok on kao 

vd.predsednik ne  pošalje materijal i odobri objavljivanje. 
- Putni trošak : Pri ovoj tački razmatrana je i promena visina putnih troškova  koje SOF priznaje i refundira članovima 

SOFa raspoređenim na zadatke pri savezu. Usled povećanja cene goriva kao i putarina neophodno je usklađivanje  

troškova  koji se odnose na prevoz  putničkim automobilom. Jednoglasno je usvojeno da se cena sa dosadašnjih 5din. 
po pređenom kilomertu poveća na 7 (sedam)dinara, uz gotovinski račun koji se podrazumeva. Odrđivanje udaljenosti 

između gradova određuje se kao i do sada Google daljinarom. Za prevoz autobusom je neophodna autobuska karta.  
 

Ovim su sve tačke dnevnog reda obrađene i nije bilo novih prijava za reč pa je predsednik saveza proglasio sastanak 

završenim i poželeo lep i prijatan nastavak boravka u Subotici onima koji ostaju a onima koji ne ostaju poželeo srećan 
put. 

 

Sastanak je završen u 16.30h 
 
   

            Sekretar SOF-a                              M.P.                                                        Predsednik SOF-a 

 

         Stojanović Miroslav                                                                                                    Robert Tomek 

                                                                                                                                          
       ______________________                                                                                                    ___________________                                                                                                             

 
 


